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Beste Hugo,

Hierbij de lijnen voor de in- en uitloop bij de ministerraad. [EXER zal je vergezellen en zij heeft printjes bij zich.

rb

Lijnen MR 27 augustus 2021

Evenementen / Unmute Us

- Het is een ontzettend vervelende nare situatie waar we in zitten. Na anderhalf jaar kunnen we nog steeds maar met

een beperkt aantal mensen bij elkaar komen en met een aantal maatregelen.
- samenkomsten zijn nog lastig vanwege het besmettelijke virus. Als we tweederde van de beschikbare ruimte

gebruiken, als het evenement geplaceerd is, en alleen met toegangstest of vaccinatie- of herstelbewijs kan het wel.

- Deze regels gelden voor het voetbal, voor de Grand Prix, maar ook voor de culturele sector.

- Het is begrijpelijk dat de evenementensector graag weer aan de slag wil. Ik snap dat zij niet alleen de inkomsten,

maar ook het plezier van hun vak en het contact met hun publiek missen.

- Om deze grote sector en alle mensen die daarin werkzaam zijn te ondersteunen hebben mijn collega’s van

Economische Zaken, Financién en Sociale Zaken steunpakketten ingericht.
- Daarnaast blijven we in gesprek met de sector om te kijken wat we mogelijk kunnen maken.

Gesprek met KNVB
- Ik heb gisterenavond een goed gesprek gehad met de KNVB.

- Complimenten aan de clubs die er alles aan doen om de regels na te leven in de stadions.
- Dit is dus niet hossen op een kluitje, maar een coronatoegangsbewijs laten zien bij de ingang en 2/3 van het stadion

gevuld.
- De clubs zijn ook allemaal bezig om ook de laatste staplaatsen te vervangen door zitplaatsen.
- Een enkel stadion heeft iets meer tijd nodig maar ook die zijn volop bezig om dit snel voor elkaar te krijgen.
- Hiermee gelden bij het voetbal weer dezelfde regels zoals voor alle geplaceerde evenementen.

IC-Capaciteit
- Het is heel hard werken op de IC, al anderhalf jaar lang. Omdat we natuurlijk deels sturen op de druk op de zorg,

hebben we iedereen in de zorg keihard nodig. Ook de komende tijd.
- Maar een IC-verpleegkundige word je niet zomaar, het vereist veel kennis en expertise. Het opleiden van deze

deskundigen is dus niet 1-2-3 gebeurd.
- Toch is VWS al langer bezig om IC-capaciteit uit te breiden. Voor het opschalen van de IC-capaciteit is in 2020-2022

500 miljoen euro vrijgemaakt. Dit is 0.a. voor materiaal, apparatuur en mensen.

- Sinds de extra investeringen van VWS in 2020-2021:

«  Zijn ruim 250 nieuwe verpleegkundigen gestart met de Basis Acute Zorg opleiding. Een voortraject voor de IC-

opleiding.
e«  Zijn ruim 750 huidige verpleegkundigen ingestroomd in de IC-opleiding
« Hebben ruim 500 verpleegkundigen hun IC-diploma gehaald.

- Daarnaast is de beddencapaciteit uitgebreid in 3 stappen:
« 1150 IC-bedden zijn structureel beschikbaar gemaakt
« Gedurende de pandemie is dit uitgebreid naar 1350 IC-bedden en 400 klinische bedden

« Eris een flexibele uitbreiding naar 1700 IC-bedden en 700 klinische bedden mogelijk gemaakt om pieken op te

vangen.

- Naast het opschalen en meer IC-verpleegkundigen opleiden, moeten we er ook voor zargen dat mensen niet uitvallen.

- VWS verwacht spoedig het herstelplan voor de zorg te ontvangen dat is opgesteld door de Federatie Medisch

Specialisten (FMS) en Verpleegkundigen & Verzorgend Nederland (V&VN).
- Na de zomer komt minister Van Ark bovendien met een reactie op het SER-rapport, waarin zij een doorkijkje geeft

naar opties voor het volgende kabinet om het werken in de zorg aantrekkelijk te maken en te houden.

Uitgestelde zorg en monitor NZA (alleen voor uitloop, NZA publiceert om 10:00 hun persbericht)
- Ik ben blij dat de monitor er nu is, het is een belangrijk instrument om de ontwikkeling in de toegankelijkheid en

daarmee de druk op de zorg te volgen. Dit inzicht zal maandelijks door de NZa gepubliceerd worden.

- Het is een veelomvattende opgave waar we voor staan. Er wordt nog altijd covid-zorg verleend, daamaast is er de

reguliere zorg en we hebben te maken met het inhalen van uitgestelde zorg.
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Voor patiénten is het uitermate vervelend als zij lang (hebben) moeten wachten op zorg gedurende de pandemie. Het

wachten gaat gepaard met gevoelens van onzekerheid en frustratie en ik vind het belangrijk dat deze patiénten zo

goed mogelijk geinformeerd worden over hun opties.
Mooi dat er nu meer inzicht is, ook voor hen. Patiénten die wachten op een behandeling die eerder is uitgesteld,
worden door hun behandelaar geinformeerd wanneer ze aan de beurt zijn.

Als een patiént wil weten of hij/zij mogelijk ergens anders sneller geholpen kan worden, dan kan de zorgverzekeraar
hiermee helpen. Op de website www.zorgkaartnederland.nl kunnen patiénten de wachttijden inzien van ziekenhuizen

en klinieken.

Samen met partijen heeft VWS een handreiking ontwikkeld om zorgpersoneel cok te ondersteunen bij de

communicatie over inhaalzorg. Dit volgt begin september.
Deze uitgestelde zorg gaat niet alleen om ziekenhuiszorg, maar om de hele keten van zorg, zoals de eerste lijn en de

wijkverpleging.
We vragen enorm veel van onze zorg, ze zijn al zeer lange tijd dag in dag uit bezig met zorg verlenen.

Het inhalen van zorg gaat gepaard met onzekerheden als een nieuwe Covid-golf, beperkte beschikbaarheid van

zorgprofessionals en hun herstel en verlof.

In de huidige plannen van ziekenhuizen en zorgverzekeraars wordt geschat dat driekwart van de patiénten met een

inhaalzorgvraag in 2021 geholpen kan worden.

Dit betekent dat ook een deel doorloopt in 2022 en dat dit met veel onzekerheden gepaard gaat.

Met deze monitor krijgen zorgprofessionals en verzekeraars knelpunten in beeld. Gezamenlijk staan zij voor de taak

om de uitgestelde zorg zo goed, snel en passend mogelijk te verlenen.

Met vriendelijke groet,

Directie Communicatie

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport
Parnassusplein 5 | 2511 VX | Den Haag
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